
    

 

 

Protokoll från styrelsemöte 6 december kl. 19.00 kansliet i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson, Carl-Gerhard Lindberg, Hans-Åke Dahlkvist, Putte Näslund, Ulrika 

Hübenette och adj. Marie Eriksson. Inte närvarande Jerker De Vall. 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Hans-Åke Dahlqvist & Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll upplästes och godkändes.  

5 Rapporter. 

Alpint: ÅSF-läger i Klövsjö med 96 deltagare (54 åkare). USM-läger i Juvas. Fartläger 

U12-U14 i Björnrike där vissa har inbjudits, ingen ansvarig ledare! Alla bör erbjudas 

detta, Putte undersöker vad som gäller. 

Backe: – 

  

Längd: Säsongen startar nu med dubbeltävlingar i Sollefteå. Klubbarna har haft 

möjlighet att träna på egna anläggningar tack vare tidig snötillgång. 

6 Ekonomi: Vi har en god ekonomi. Uppskov 1 månad med faktura på 92 000.Tittar mer 

på kostnad för Visma Förening. 

7 Kansli: – 

8 Tävlingar 17/18: Längd är klar. Backe och alpint inte klart i SSFTA.  

9 Övriga frågor: Vi ska informera klubbarna om vikten av återkoppling i samband med 

frågor från styrelsen bla valberedningsfrågor. Utreda vilka klubbar som har en aktiv 

verksamhet. Inbjuda till ett ordförandemöte. Carl-Gerhard kollar med SISU. Alla på snö 

eventuellt V7. Alpin barnledarutbildning V3 i Sollefteå planeras. 

10 Nästa möte 14/2-2018 kl. 19.00.  

11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 21.00. 

 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

Hans-Åke Dahlkvist & Marie Eriksson  Roger Svensson 


